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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Omgevingsbeleid 
 
Woensdag 25 februari 2009 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 25 februari 2009 is als bijlage opge-
nomen bij deze samenvatting. 
 
 
 
Aanwezig:  
mevr. J.M. Pannekoek-van Toor (VVD) (voorzitter) 
J.J. Baltes (VVD) 
J.A. van Berkum (ChristenUnie) 
L. Bomhof (VVD) 
K.R. Dijkstra (PvdA) 
R. Fokkens (PvdA) 
H.R. Hornstra (PvdA) 
K. Kuipers (GroenLinks) 
J.H. Lammers (CDA) 
J. Langenkamp (GroenLinks) 
A.G.H. Peters (CDA) 
mevrouw G. Seinen (CDA) 
J. Slagter (PvdA) 
R. Westerhof (SP) 
Th.J. Wijbenga (CDA) 
 
mevrouw J. Stapert, commissiegriffier 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
mevrouw A. Haarsma (PvdA) 
mevrouw T. Klip-Martin (VVD) 
H. Baas (ChristenUnie) 
R.W. Munniksma (PvdA) 
 
 
 
 

Afwezig: 
 mevrouw K.J. Datema-Klöpping (SP) 
 T.S. Medemblik (ChristenUnie) 
 A.Timmerman (VVD) 
 
Voorts afwezig de leden van GS: 
J.H. Bats (VVD) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering en de voorliggende agenda wordt ongewijzigd vastgesteld nadat 
de fractie van de SP kenbaar heeft gemaakt zich niet te kunnen vinden in het meerderheidsbesluit van 
de commissie om het agendapunt bestemmingsplan Heege-west Coevorden van de eerdere concept 
agenda te verwijderen. 

 
2. Samenvatting vergadering 14 januari 2009 en de lijst van toezeggingen 
Op de lijst van toezeggingen kunnen bij de korte termijn de nrs. 2, 8, 10, 11, 14 en 15 worden even-
eens afgevinkt omdat ze inmiddels zijn beantwoord.  
De samenvatting wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
3. Ingekomen stukken 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
De fractie van GL heeft gevraagd om agendering van de brief van de stuurgroep Regiotram van 16 
februari 2009 over “Sporen naar de toekomst”. Agendering zal plaatsvinden in de statencommissie 
OGB van 1 april 2009. De fractie van GL zal een onderbouwing aanleveren. 
 
4. Rondvraag 
De voorzitter merkt op dat bij afwezigheid van gedeputeerde Bats, gedeputeerde mevrouw Haarsma 
de vragen zal beantwoorden voorzover mogelijk. Ontbrekende antwoorden zullen door de heer Bats 
schriftelijk worden afgehandeld. 
 
De fractie van VVD stelt vragen over het handhavingsuitvoeringsprogramma. Deze vragen worden ter 
vergadering beantwoord.  
Gedeputeerde Baas zegt het volgende toe. 
Het handhavingsuitvoeringsprogramma zal aan de staten worden toegezonden voor de volgende 
commissievergadering. 
Na binnenkomst zal het programma op verzoek van de VVD worden geagendeerd in de statencom-
missie OGB. 
 
Zowel de fractie van de VVD als de SP stellen vragen over het Zandwinning Gasselterveld (Zelden-
rust). De VVD over handhaving en de SP over een mogelijk verschil in deklaag bij Echten en het Gas-
selterveld. Deze vragen worden ter vergadering beantwoord.  
 
De fractie van de SP stelt vragen over het bestemmingsplan Heege west Coevorden. Deze vragen 
worden ter vergadering beantwoord. De voorzitter besluit de ontstane discussie, over het al dan niet 
horen van bewoners in deze door GS te voeren procedure, met de conclusie dat de reclamanten om 
een hoorzitting kunnen vragen. 
 
De fractie van PvdA stelt vragen over de uitwerking van de (vervoers)problematiek rond de 16/17 jari-
ge MBO-ers en de OV-chipcard. Deze vragen worden ter vergadering deels beantwoord.  
Gedeputeerde Bats zal de vraag naar de stand van zaken rondom de invoering van de OV-chipcard 
schriftelijk beantwoorden. 
 
De fractie van de PvdA stelt vragen over het door de provincie Overijssel aangekondigde breder on-
derzoek m.b.t. het traject van de  A28 tussen Meppel en Zwolle en de positie die de provincie Drenthe 
hierbij inneemt. Deze vragen worden ter vergadering deels beantwoord.  
Gedeputeerde Bats zal de vraag over de integrale benadering nader toelichten. 
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De fractie van PvdA stelt vragen naar aanleiding van het persbericht over "Meer betaalbare woningen 
in Drenthe" van 7 januari j.l. en de relatie hiervan met de brief van de PvdA over stimuleringsmaatre-
gelen m.b.t. de woningbouw in Drenthe. Deze vragen worden ter vergadering beantwoord.  
Gedeputeerde Haarsma zegt het volgende toe. De provincie komt binnenkort, in het kader van de 
aanpak van de kredietcrisis in de provincie Drenthe, met plannen voor de korte en de lange termijn. 
Hierin wordt de woningbouwproblematiek ook meegenomen. 
 
De fractie van SP stelt vragen over de N33 dit naar aanleiding van een mail van de heer Muijzert. De-
ze vragen worden ter vergadering beantwoord.  
 
De fractie van CDA stelt vragen over de onderhandelingen die gevoerd zijn met de NS m.b.t de interci-
ty Groningen -Schiphol (mogelijkheden voor intercitystation Hoogeveen).  
Gedeputeerde Bats zal met een schriftelijke reactie komen over het verloop van deze onderhandelin-
gen. 
 
De fractie van GroenLinks stelt vragen naar aanleiding van de informatieavonden die op dit moment 
plaatsvinden over Natura 2000.  
Deze vragen worden ter vergadering beantwoord.  
 
5. Brieven 
 
5a. Brief van gedeputeerde staten van 10 december 2008 over Het 100.000 woningenplan Ac-
tieplan Energie in de gebouwde omgeving 2008-2011 Noord-Nederland 
Inhoud van de brief: GS informeren PS over het 100.000 woningenplan, een actieplan energie in de 
gebouwde omgeving, onderdeel van het Energieakkoord Noord-Nederland en valt binnen de kaders 
van het provinciale Programma Klimaat en Energie. Het plan geeft aan welke acties Groningen, Fries-
land en Drenthe willen ondernemen om de gezamenlijke ambities in de bestaande bouw en nieuw-
bouw te realiseren. Voor de realisatie is € 1 miljard noodzakelijk.  
 
Samenvattende reactie van de fracties van CDA, CU, GL, VVD en PvdA. 
Met uitzondering van de VVD zijn de fracties van mening dat een goede onderbouwing bij dit stuk 
ontbreekt. Het CDA verzoekt wederom om het stuk gelijktijdig te behandelen met het actieprogramma 
Klimaat en Energie. De VVD heeft haar reactie gebaseerd op andere dan het onderliggende docu-
ment en kan zich vinden in de brief. De CU vraagt of de gegeven cijfers nog reëel zijn in de huidige 
(financieel slechte) tijd. De PvdA wijst erop dat wel voldoende geld beschikbaar moet worden gesteld 
om het project te doen slagen. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Na enige discussie blijkt dat de commissie niet beschikt over een onderliggend rapport (50 blz) waarin 
antwoord wordt gegeven op de gestelde vragen. De gedeputeerde was hier wel vanuit gegaan. 
Gedeputeerde mevrouw Klip geeft aan dat dit plan voortkomt uit het energieakkoord en een uitwerking 
is van het actieplan Klimaat en Energie. Het genoemde bedrag is procesgeld. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat het stuk, met het onderliggende rapport, 
opnieuw wordt geagendeerd in de vergadering waarin het actieprogramma Klimaat en Energie ook 
wordt behandeld. 
 
5b. Brief van gedeputeerde staten van 19 november 2008 over stand van zaken Vaarverbin-
ding Erica-Ter Apel 
Inhoud van de brief: GS informeren over de stand van zaken rondom de aanleg van de recreatieve 
vaarverbinding Erica-Ter Apel. De totale investering is geraamd op € 32 miljoen.  
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Samenvattende reactie van de fracties 
De fracties van PvdA, CDA en VVD kunnen zich vinden in de brief en zijn tevreden dat de uitvoering 
tot nu toe binnen de begroting is gebleven. Het CDA stelt de vraag of subsidieregels wel juist zijn ge-
hanteerd.  
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
De afspraak met de staten was om pas te starten met de uitvoering als met alle partijen de financie-
ring voor het hele traject rond was. Hoe sneller dit project wordt gestart des te eerder mensen in de 
regio aan het werk kunnen gaan of blijven. De EFRO subsidie is aangevraagd, hiermee is slim omge-
gaan om het tekort terug te brengen. Het voorkeurtracé van bewoners wordt onderschreven maar is 
financieel niet haalbaar. Het blijft het huidige tracé.  
 
5c. Brief van gedeputeerde staten van 14 januari 2009 over het Provinciaal Actieplan Lucht-
kwaliteit Drenthe 2009-2012 
Inhoud van de brief: Het ontwerp-Provinciaal Programma Luchtkwaliteit Drenthe 2007-2010, bespro-
ken op 18 januari 2007, is op een aantal punten gewijzigd. Dit heeft geresulteerd in een ontwerp-
Provinciaal Actieplan Luchtkwaliteit Drenthe 2009-2012. Gedeputeerde staten vragen de statencom-
missie naar haar standpunt.  
 
Samenvattende reactie van de fracties 
De fracties van PvdA, CDA, GL en CU geven een reactie en kunnen zich vinden in het actieplan.  
De fracties van PvdA en CDA informeren of de steun van gemeenten afdoende is en of dit past in de 
rol van de provincie in relatie tot de nWRO. Hoe groot is de kans op overschrijding van normen? Het 
CDA stelt een aantal detailvragen over de metingen en invoering van de regelgeving. GL waarschuwt 
voor potentiële bedreigingen zoals vuilverbranders, de CU voor het schoner dan schoon willen zijn.  
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Wetswijziging en eerdere reacties van de statencommissie en de AFLO hebben geleid tot het huidige 
document. Hoofdstuk 5, het is belangrijk om de vinger aan de pols te houden, is de kern van het ac-
tieplan. De metingen zoals omschreven in brief en actieplan gaan uitgevoerd worden. Implementatie 
van EU regelgeving is in 2009 een feit. Drenthe lift mee op landelijke ontwikkelingen. Steun van ge-
meenten is zeker aanwezig, het gehele RO beleid is hierop gebaseerd. Bij milieuvergunningen, zoals 
de asfaltfabriek in Meppel, is veel aandacht voor fijnstof. 
 
6. Mededelingen 
De commissie is uitgenodigd om deel te nemen aan de bespreking van de RSP-projecten in de sta-
tencommissie BFE op 11 maart a.s.  
De commissie stemt in met een werkbezoek naar de gemeente Hoogeveen en een presentatie over 
het subsidiestelsel Natuur en Landschap, beiden op 1 april 2009. 
 
7. Sluiting 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op 1 april 2009. 
De vergadering wordt gesloten om 16:06 uur. 
 
Vastgesteld in de vergadering van de statencommissie Omgevingsbeleid van 1 april 2009. 
 
 
 , voorzitter 
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 , commissiegriffier 



Bijgewerkt 27/02/09 

 

Lijst van toezeggingen Statencommissie Omgevingsbeleid  
(tot en met statencommissievergadering Omgevingsbeleid van 25 februari 2009 bijgewerkt) 

 
 
Nr 

 
Datum 
toezegging 
 

 
Korte termijn (binnen 3 maanden) 
 

 
Wijze van afdoening 

 

√ 

1. 21-05-2008 
SC OGB 

De heer BAAS zegt toe dat hij de heer Westerhof 
schriftelijk zal informeren over de stand van zaken 
met betrekking tot de websites “Da’s nou Drenthe” en 
VVV Drenthe. 

Beantwoord met 
memo van 09-02-
2009 

√ 

2. 15-10-2008 
SC OGB 

Gedeputeerde HAARSMA zegt toe de staten binnen-
kort een voorstel te sturen over de aanpak van de 
verrommeling. 
 

Vóór 1 maart 2009  

3. 15-10-2008 
SC OGB 

Gedeputeerde HAARSMA zegt toe dat de staten bin-
nenkort  een voorstel ontvangen over wonen op of 
aan het water. 

Vóór 1 maart 2009    

4. 26-11-2008 
SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe dat zij onderzoek zal doen 
om te kijken of de mensen die een energie-advies 
hebben aangevraagd het gevoel hebben gekregen 
min of meer tot winkelnering bij Ecostream te zijn 
gedwongen. 

Beantwoord met 
afschrift brief d.d. 19 
februari 2009  

√ 

5. 26-11-2008 
SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe de commissie zo spoedig 
mogelijk een lijstje toe te sturen met duurzaamheids-
criteria. 

Medio februari.  
Gekoppeld aan GS-
stuk 

 

6. 14-01-2009  
SC OGB 

De heer MUNNIKSMA zegt toe dat het statenstuk 
2009-365 Financiering Regiopark-projecten uit Stimu-
leringsfonds Drentse projecten zal worden herzien 
met daarin alleen opgenomen het project ecozones 
bij de nieuwbouwwijk Ter Borch in de gemeente Ty-
naarlo.  

Statenstuk 2009-367 
Financiering project 
Ecozones Ter Borch 
uit Stimuleringfonds 
Drentse projecten 
PS 04.02.2009 

√ 

7. 14-01-2009  
SC OGB 

De heer MUNNIKSMA zegt toe de staten in kennis te 
stellen van iedere mutatie van het Stimuleringsfonds 
Drentse projecten.  

  

8. 14-01-2009  
SC OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt een nieuw tijdschema toe 
voor het besluitvormingsproces t.a.v. het nieuwe Om-
gevingsbeleid, incl. de Ruimte voor Ruimteregeling. 
Het schema wordt in overleg met de statenwerkgroep 
Integraal Omgevingsbeleid vastgesteld.   

Via memo d.d. 9 
februari 2009  √ 

9. 14-01-2009  
SC OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe dat het ontwerp omge-
vingsbeleid/structuurvisie na vaststelling door GS in 
de statencommissie OGB wordt besproken alvorens 
het stuk ter visie wordt gelegd.  

Via memo d.d. 9 
februari 2009  √ 

10. 14-01-2009 SC 
OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe dat na bespreking in GS van 
de nota over de waterbergingsgebieden deze nota 
behandeld wordt in de statencommissie OGB.   

  

11. 14-01-2009 SC 
OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe dat het definitieve Program-
ma Klimaat en Energie wordt behandeld in de Sta-
tenvergadering van 22 april 2009 en in de staten-

  



Bijgewerkt 27/02/09 

 

commissie OGB op 1 april.  
12. 14-01-2009 SC 

OGB 
Mevrouw HAARSMA zegt toe de staten de brief (incl. 
antwoord) te laten toekomen die naar alle gemeenten 
is verstuurd ter inventarisatie van de ontwikkelingen 
rondom megastallen.    

Memo d.d. 18 februa-
ri 2009.  √ 

13. 14-01-2009 SC 
OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe te informeren bij de 
gemeente Westerveld wat de strekking is van de op-
merking dat het bestemmingsplan (Nijensleek) ter 
visie is gelegd en niet is teruggetrokken.  

Memo d.d. 18 februa-
ri. √ 

14. 25-02-2009 SC 
OGB 

De heer BAAS zegt toe het handhavingsuitvoerings-
programma aan de staten toe te zenden vóór de 
commissievergadering d.d. 1 april. (VVD) 

  

15. 25-02-2009 SC 
OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe de woningbouwpro-
blematiek mee te nemen in de plannen voor de aan-
pak van de kredietcrisis in de provincie Drenthe voor 
korte en lange termijn. (PvdA) 

  

   
Lange termijn 
 

  

1. 23-04-2008 
PS 

De heer BATS herhaalt zijn toezegging, gedaan in de 
vergadering van de Statencommissie BFE van 16 
april 2008 dat het college aan het eind van het jaar 
komt met een visie op de mogelijkheden van een 
stedelijk netwerk Meppel-Zwolle.  

Zowel in het op te 
stellen Integraal Om-
gevingsbeleid als in 
de studie over het 
project Florijn-as 
wordt deze visie 
meegenomen.  

 

2. 14-01-2009 SC 
OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe dat de nog in te dienen 
schriftelijke vragen van de VVD meegenomen zullen 
worden in de evaluatie van de Ruimte voor Ruimte 
regeling.  

  

 
 
 

  
Moties 
 

  

M2 
CDA 

04-02-2009 
(PS) 

PS verzoeken GS op korte termijn met de 
NS/ProRail in gesprek te gaan over de uitwerking 
van de nieuwe dienstregeling en daarbij een ade-
quate halfuurdienst te bepleiten met moderne, 
comfortabele treinen, 7 dagen per week, inclusief 
de avonden. Tevens te bepleiten om station 
Hoogeveen als Intercitystation aan te merken en te 
wijzen op gewenste snelle verbeteringen van OV-
gerelateerde voorzieningen.  
→ Gedeputeerde Bats zegt toe de motie onder de 
aandacht te brengen van de NS, voor het eerst 
tijdens het overleg op 6 februari 2009. Tevens zegt 
de gedeputeerde toe de betrokken gemeentebe-
sturen te betrekken bij de uitvoering van de motie.  

  

 


